
Interpellation

Ungdomar placerade i samhällsvård

I Gävle kommun finns det barn och ungdomar som är omhändertagna med stöd av LVU, 
Lagen om vård av unga. Många av dessa barn och ungdomar är placerade i familjehem eller 
på ett hem för vård och boende (så kallat HVB-hem) för att de ska få den vård och omsorg 
som de behöver.

Det finns även ungdomar som anses behöva tvångsvård I form av en plats på ett SiS-hem, en 
speciell typ av ungdomshem som drivs av den statliga myndigheten Statens 
institutionsstyrelse. 

Målgruppen för dessa boenden är ungdomar mellan 15-17 år som har allvarliga problem med 
missbruk och kriminalitet. Men det finns ingen undre åldersgräns för SiS-hemmen och det 
händer att unga med andra typer av problem, t.ex psykiska problem, placeras på SiS-hem trots 
att de hemmen inte I första hand är till för de ungdomarna.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga Ewa Marja Andersson, Socialnämndens 
ordförande:

- Hur många Gävlebor under 15 år är i dagsläget placerade på låsta SiS-institutioner?

- Har det antalet ökat eller minskat under de senaste åren?

- Hur ser Socialnämndens uppföljning av vård och placering ut för placerade barn under 
15 år?

- Känner du dig nöjd med hur Socialnämnden sköter sitt uppföljningsansvar i dessa fall?

- Finns det rutiner för hur orosanmälningar kring placerade barn ska registeras och 
behandlas?
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